
PP围裙，各种无纺布制品

产品名称 PP围裙，各种无纺布制品

公司名称 仙桃市泰晨防护用品有限公司

价格 .00/件

规格参数 品牌:围裙
功能:围裙
型号:围裙

公司地址 仙桃市彭场镇中岭工业园友谊路1号

联系电话 0728-2616276 13907225775

产品详情

品牌 围裙 功能 围裙
型号 围裙 尺码 围裙
材质 围裙

我公司是一家专门生产无纺布制品的工厂,产品包括:防护服,手术衣,口罩,鞋套,条形帽等.重点为一次性服
装类，防护服。实验服，手术衣等 公司本着以质量求生存，信誉求发展，客户至上的原则，严格按照iso
9002及欧洲ce认证的标准要求精心组织生产；产品具有手感舒适、安全卫生、美观等优点。产品质量符
合国家标准以及欧洲和美国国家标准。 公司生产的各种一次性无纺布口罩、圆帽、防护服、隔离工作服
、鞋套等卫生制品远销欧美多国，深受客户的好评

公司成立于2002年,3年的经营已建立了较完善的管理模式,产品已通过德国13488认证.企业的不断壮大还有
赖您的支持和帮助!!!本公司秉承“顾客至上，锐意进取”的经营理念，坚持“客户第一”的原则为广大
客户提供优质的服务。xiantao taichen protection commodity co.,ltd, it’s a specialized company making non-
woven sanitation products. situated in pengchang town-the biggest non-woven cloth city in china,it covers an area of
more than 6,000 square meters with an annual sale volume of 15 million yuan and a tax of more than one million
yuan.the non-woven respirator and other products made by talented company are made from high quality non-
woven cloth produced by international famous companies that is innocuous with no odor,non-allergic and non-
stimulative.in the process of manufacture,in accordance with the principle of quality, reputation and customer, the
company organizes production in line with the criteria of iso9002 and european ce certificate.the products are safe,
sanitary, beautiful and comfortable to hands whose quality accords with national standard as well as european and
american standards.the various sanitation products like disposable non-woven respirators ,round caps, exposure
suits,segregating coats and show covers produced by the company have been sold to many countries in europe and
america with customers’ praises.our sincere dedication: first-class products, first-class quality and first-class
service.welcome the inquiry and cooperation of both old and new customers.
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